

Protokoll til styremøte 9/2025

Oslostudentenes Idrettsklubb

Dato: 13.10.2025

Tidspunkt: 17:00 - 19:00

Sted: Domus Athletica

Til stede: **Jamil** Dost, **Vilde** Sumstad, **Hedda** Friis Jørgensen, **Essey** Weldu Gaim, **Ronja** Larsen, **Vera** Tormodsrud, **Katrine** Solberg, **Lars** Schrødter, **John** Khang Nguyen og **Truls** Vestnes (daglig leder)

Forfall: (...)

Saksliste

Vedtakssaker

Sak 17/2025 Godkjenne protokoll for styremøte 8/2025

Orienteringssaker

O-Sak 17/2025 Daglig leder informerer

O-Sak 18/2025 Styret informerer

Diskusjonssaker

D-Sak 49/2025 Evaluering av styreperioden så langt

D-Sak 50/2025 Status: representantskapsmøte 2025

D-Sak 51/2025 Status: julebord 2025

D-Sak 52/2025 OSI Ledersamling 2026

D-Sak 53/2025 OSI Årsmøte 2026

D-Sak 54/2025 Hyttenes fremtid

D-Sak 55/2025 Politisk arbeid

D-Sak 56/2025 Revisor

Vedtakssaker

Sak 17/2025 Godkjenne protokoll for styremøte 8/2025

Forslag til vedtak: Hovedstyret godkjenner protokoll 8/2025 uten merknader. Se vedlegg 1.

Vedtak: enstemmig vedtatt.

Orienteringssaker

O-Sak 17/2025 Daglig leder informerer

Truls informerte om at det har vært en travel periode med mye aktivitet, men at tempoet nå vil roe seg. Det er sendt søknad om midler til Velferdstinget. OSI har passert 3500 medlemmer, og det ble foreslått å opprette en festkomité.

O-Sak 18/2025 Styret informerer

Lars: Har skrevet og publisert protokoll. Ikke fått jobbet videre med nettsiden.

Vera: Forberedt møte, men vært syk.

Katrine: Sendt søknad til VT, deltatt i møte med Studenthovedstaden og Universitetslisten.

Ronja: Aktiv på Instagram, hatt dialog med medlemmer og forberedt møte.

Vilde: Deltatt på driftsstyremøte, fokusert på innebandy og forberedt presentasjon.

Hedda: Deltatt på driftsstyremøte om hyttene, kontaktet grupper angående representantskapsmøte, og hatt dialog med TSI om fond.

Essey: Deltatt på regional nettverkssamling og dugnad, jobbet med rekruttering til representantskapsmøte og møtt leder i BI Athletics om «Kampen om Hovedstaden».

Jamil: Deltatt i panelsamtale på regional nettverkssamling, fremmet OSIs saker og oppnådd gjennomslag i Velferdstinget.

Diskusjonssaker

D-Sak 49/2025 Evaluering av styreperioden så langt

Styret gjennomførte en halvveisevaluering av perioden 2025–2026.

Hovedpunkter:

Godt samarbeid, struktur, sosialt miljø og oppmøte.

Mange opplever tidsklemme og skulle ønsket å bidra mer.

Forbedringsområder: bedre e-postflyt, møtepresisjon, mer effektive møter og ryddigere diskusjoner.

Ønske om mer samhold i hovedstyret.

Kommentarfeltene i innkallingen skal brukes aktivt til spørsmål og innspill – minst «ok» når man har lest.

Jamil presenterer status på hva som er oppnådd så langt.

D-Sak 50/2025 Status: representantskapsmøte 2025

Representantskapsmøtet avholdes 14. oktober kl. 17:00–20:00 på Ole-Johan Dahls hus, auditorium Smalltalk.

Alle har kontroll på oppgaver.

Oppmøte for HS kl. 16:15–16:30 for rigging og mottak.

Essey bestiller pizza (avklarer mengde og betaling).

Det arrangeres sosial samling («pils med hovedstyret») etter møtet.

D-Sak 51/2025 Status: julebord 2025

Julebord arrangeres 28. november på Studenterhytta for ledere, nestledere og økonomer i undergruppene.

Avklaringer:

Deltakelse fra HS bekreftes.

Påmeldingsskjema opprettes.

Transport (bil/buss) sjekkes opp.

To deltakere per undergruppe.

Forslag til aktiviteter:

Quiz, beerpong, herrenes og damenes tale.

Gave til bestyrer og driftsstyreleder vurderes.

Hedda kan ikke delta.

D-Sak 52/2025 OSI Ledersamling 2026

Ledersamlingen planlegges tidlig.

Foreløpig plan:

Dato: Mandag 16. februar

Sted: Indre bane (kontakt Maren)

Navn: «Introduksjonsmøte til Hovedstyret» videreføres, men vurderer tillegg av «Ledersamling» i navnet.

Tema: klubbutvikling og erfaringsutveksling.

D-Sak 53/2025 OSI Årsmøte 2026

Planleggingen av årsmøtet starter nå.

Foreløpig plan:

Dato: 17. mars

Sted: IFI

Gjennomgang av lovverket skal gjennomføres før møtet.

Forslag om å opprette en ny undergruppe: OSI Foto.

D-Sak 54/2025 Hyttenes fremtid

Driftsstyret har jobbet med veilaget, feilinstallasjon av renseanlegg og drift av Studenterhytta.

Diskusjon:

Ønske om å endre sammensetning av Driftsstyret da flere føler seg underkvalifisert til å håndtere sakene.

Forslag om å finne en mer administrativt erfaren person til å ta ansvar.

D-Sak 55/2025 Politisk arbeid

OSI har vært aktiv politisk gjennom høsten:

Medarrangør på regional nettverkssamling og panelsamtale.

Dialog med studentlister og Velferdstinget.

Arbeid opp mot SiO, Oslo kommune og Norges studentidrettsforbund (forbundsting i mars).

Fremover:

Engasjere seg i planene for nytt toppidrettssenter på Sognsvann og tomten på Ullevål sykehus.

Utforske nye initiativer på sosiale medier og synliggjøre OSI som politisk aktør.

D-Sak 56/2025 Revisor

Deloitte skiller ut en del av virksomheten som har ansvar for revisorarbeid for idrettslag. For å velge ny revisor kreves vedtak på årsmøtet. Hovedstyret tar saken videre ved å kontakte Astrid (lov og org. i Oslo Idrettskrets) for anbefaling. Ekstraordinært årsmøte vurderes om nødvendig.

Jamil Dost

Styreleder, Jamil Dost